
 

Міністерство освіти і науки України 

ОДЕСЬКА НАЦІОНАЛЬНА АКАДЕМІЯ ХАРЧОВИХ ТЕХНОЛОГІЙ 

ПРОТОКОЛ № 1 

засідання  Вченої  ради  факультету  КСтаА 

від «1» квітня 2021 р.  

(он-лайн) 

ПРИСУТНІ: декан факультету проф. Ліщенко Н.В., проф. Сергеєва О.Є.;  

доц. Світий І.М.; доц. Єгоров В.Б.;  доц. Аванесьянц А.Г.; доц.  Вітюк А.В.; 

проф. Задорожний В.Г.; доц.  Левінський  В.М.;  старш. лаб. Волик Т.В.; доц. 

Галіулін А.А.; студ. Коваль П.Є.; студ. Глушко С.О.;  доц. Шофул І.І. 

                                           Порядок денний: 

1. Підвищення ефективності ліквідації академічних заборгованостей 

студентами факультету КС та А. 

(Доп. декан факультету Н.В. Ліщенко) 

    2 .    Створення умов для збільшення числа студентів у магістратурі 

            факультету.  

            (Доп. декан факультету Н.В. Ліщенко) 

 

3.  Звіт про підвищення кваліфікації викладача-стажиста кафедри фізико-          

математичних наук. 

  (Доп. Швець М.В.)    

 

        1. СЛУХАЛИ: Про підвищення ефективності ліквідації академічних 

заборгованостей студентами факультету КС та А. 

ВИСТУПИЛИ:  декан факультету Ліщенко Н.В. ознайомила членів Ради з 

якістю та успішністю студентів факультету КС та А денної форми навчання. 

       Вона зазначила, що якість коливається в межах від 38% (4 курс) до 63% 

(2 курс), абсолютна успішність – від 42% (4 курс) до 89% (1 курс). Причому 

ситуація по деяких групах невтішна – в гр. Ат-20 із 8 студентів здали сесію 

без заборгованостей лише 2 особи (25%); в гр. Ат-21 із 11 студентів -1 (9 %); 

в гр. АЕМт-20 із 11 студентів -5 (45%); в гр. АЕМ-40 із 4 студентів – 1 (25%); 

в гр. А-40 усі 6 студентів мають заборгованості.  

         Але, як підкреслила декан, взагалі катастрофічна ситуація з навчанням 

склалася у випускників-бакалаврів – із 40 осіб склали сесію лише 9, тобто 



22,5%. Причому у більшості тих, хто не здав сесію, більше, ніж 3 

заборгованості. Тобто у зоні «ризику» опинилося 77,5% студентів курсу!  

        Щодо даної критичної ситуації виступив доц. Світий І.М., який 

запропонував тьюторам академічних груп (Галіуліну А.А. - гр. АЕМ-40; 

Бабічу В.Ф. – гр. АЕМт-20, АЕМз-50, АЕМзт-30; Гурському О.О. – гр. Азт-

30; Жигайлу О.М. – гр. Ат-20; Муратову В.Г. – гр. А-40; Степанову М.Т. – гр. 

Ат-21) терміново обговорити питання про успішність в їхніх групах та 

прийняти разом зі студентами рішення по термінам і можливостям як 

найшвидшої ліквідації всіх заборгованостей.  

УХВАЛИЛИ:  1. Тьюторам та керівникам дипломних проектів активізувати 

роботу студентів з ліквідації заборгованостей, використовуючи онлайн 

платформи та різні месенджери в період карантину до 19 квітня, а потім в 

аудиторному режимі. 2. Тьюторам один раз на три тижні звітувати 

зав.кафедри та декану про стан заборгованостей у студентів своїх груп. 

          

             2. СЛУХАЛИ: про створення умов для збільшення числа студентів у 

магістратурі факультету.  

ВИСТУПИЛИ:  декан факультету Ліщенко Н.В. згідно з Розпорядженням 

№19/Р8 від 17.11.2020 звітувала щодо кількості здобувачів вищої освіти, які 

планують вступити до магістратури. 

       У випуску літа 2021 із 40 осіб 1 випускник вже має ступінь «Магістра» 

(Козюренко Олексій Юрійович). З інших 39 осіб 18 виявили бажання 

навчатися в магістратурі. Причому вони всі серйозно готуються до вступних 

іспитів – вчать іноземну мову та готуються до складання ЄВІ. З 18 осіб, що 

залишилися, 4 ще не визначилися щодо навчання в магістратурі. 

УХВАЛИЛИ: активізувати роботу зі студентами денної та заочної форм 

навчання щодо заохочення їх вступу до магістратури, пояснюючи 

необхідність отримання ступеня вищої освіти “Магістр” для подальшого 

їхнього розвитку та кар'єри. 

 

          3. СЛУХАЛИ: звіт викладача-стажиста кафедри фізико-математичних 

наук Швець М.В. про підвищення кваліфікації 

 

ВИСТУПИЛИ: викладач-стажист кафедри фізико-математичних наук 

Швець М.В. звітувала про підвищення кваліфікації  з 10. 11. 2020 по 23. 03. 

2021  в  ОНУ ім. І.І. Мечнікова на кафедрі загальної фізики та фізики 

теплоенергетичних і хімічних процесів. 



        Зав. каф. Фізико-математичних наук проф. Сергеєва О.Є. ознайомила 

Раду факультету з  висновками та рекомендаціями щодо використання 

результатів підвищення кваліфікації Швець М.В., а саме - 

1. Програма підвищення кваліфікації виконана в повному обсязі. 

2. Отримані теоретичні знання та практичні навички впроваджено у 

навчальний процес курсу «Фізика» в ОНАХТ (підготовлено тези  

«Особливості методичної побудови курсу фізики при підготовці 

фахівців в ОНАХТ» на навчально-методичну конференцію академії та  

          методичні вказівки з курсу «Фізика. Молекулярно-кінетична теорія.») 

3. Удосконалена і застосована методики проведення колоквіумів для 

студентів  ОНАХТ (підготовлені завдання  для  колоквіумів  

«Молекулярна фізика та термодинаміка»). 

4. Підвищений досвід проведення  практичних і лабораторних занять, а 

          також застосування для проведення занять зі студентами в ОНАХТ  

          (опрацьовані  лабораторні роботи з курсу фізики, які призначені для 

         самостійної роботи   студентів і спрямовані на поглиблення і  

         поширення знань з курсу фізики). 

 

УХВАЛИЛИ: звіт про підвищення кваліфікації викладача-стажиста кафедри 

фізико-математичних наук Швець М.В. в ОНУ ім. І.І. Мечнікова на кафедрі 

загальної фізики та фізики теплоенергетичних і хімічних процесів затвердити 

на підставі голосування: “За”- 13 ;  “Проти” - немає;  “Утримались”  - немає. 

 

Голова Вченої ради факультету КСтаА, 

к.т.н., доцент         І.М. Світий 

 

Секретар Вченої  ради  факультету КСтаА, 

к.т.н., доцент                                                                                   А.В.Вітюк 


